

Werk

Label: Table of contents

Jahr: 1975

PURL: https://resolver.sub.uni-goettingen.de/purl?312899653_0032|log3

Kontakt/Contact

Digizeitschriften e.V.
SUB Göttingen
Platz der Göttinger Sieben 1
37073 Göttingen

✉ info@digizeitschriften.de

M o s s e r J.: O jednej Littlewoodovej konštante v teórii Riemannovej dzeta funkcie	1
S k l e n á r i k o v á Z.: Antihomografie. Reprezentácia antiinvolúcií v trojrozmernom euklidovom priestore	13
Š i š o l á k F.: O ohraničenosti riešení diferenciálnej rovnice druhého rádu s oneskoreným argumentom	31
L á s z l ó V.: O niektorých problémoch z elementárnej teórie čísiel	47
B a r t u š e k M.: O asymptotických vlastnostiach a rozložení koreňov riešení diferenciálnej rovnice $y' = q/t/y$	69
S k u l a M.: O jednom Známovom probléme	87
M o r a v s k ý L.: O nelineárnej diferenciálnej rovnici v tvare $y'' + p/x/y' + q/x/f/y' + r/x/h/y, y' / = 0$	91
T r e n k l e r M.: Planárne mapy s predpísanými stupňami vrcholov a oblastí	105
N o v o t n ý Š.: O istom zobrazení normálnej racionálnej krivky K_n do projektívnej roviny P_n , $n \geq 3$	119
M o s e r J.: On a constant of Littlewood in the theory of the Riemann dzeta function	1
S k l e n á r i k o v á Z.: Antihomographies. The representation of antiinvolutions in the tree-dimensional Euclidean space	13
Š i š o l á k F.: On the boundedness of the solutions of the linear second order delay differential equation	31
L á s z l ó V.: On some problems in the elementary theory of numbers	47
B a r t u š e k L.: On asymptotic properties and distribution of zeros of solution of $y' = q/t/y$	69
S k u l a L.: On a problem of Znám	87
M o r a v s k ý L.: Über die nichtlineare Differentialgleichung in der Form $y'' + p/x/y' + q/x/f/y' + r/x/h/y, y' / = 0$	91
T r e n k l e r M.: Planar maps with prescribed types of vertices and faces and 1-connected graph	105
N o v o t n ý Š.: One projection of the curve K_n in the projective space P_n , $n \geq 3$	119
M o z e r Я.: Об одной постоянной Литтлвуда в теории дзета-функции Римана	1
С к л е н а р и к о в а З.: Антигомографии. Представление антиинволюций в трехмерном евклидовом пространстве	13
Ш и ш о л а к Фр.: О ограниченности решений линейного дифференциального уравнения второго порядка с запаздывающим аргументом	31
Л а с л о В.: О некоторых проблемах элементарной теории чисел	47
Б а р т у ш е к М.: Об асимптотических свойствах и распределении нулей решений дифференциального уравнения $y'' = q(t)y$	69
С к у л а М.: Об одной проблеме Знама	87
М о р а в с к и Л.: Решение дифференциального уравнения $y'' + p(x)y' + q(x)y' + q(x)f(y) + r(x)h(y, y') = 0$	91
Т р е н к л е р М.: Планарные карты с определенной степенью вершин и областей и с 1-связным графом	105
Н о в о т н ы С.: Об одном отображении нормальной рациональной кривой K_n в проективном пространстве	119

67 - 388 - 75
03/1